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PRESENT PERFECT   vs.  PRESENT PERFECT CONTINUOUS 

 

 

Present Perfect (Simple) Tense:             Present Perfect Continuous: 

 

+ S + have / has + V3 + complement. S + have / has + been + Ving + complement. 

- S + haven’t / hasn’t + V3 + complement. S + haven’t / hasn’t + been + Ving + complement. 

? Have / Has  + S + V3 + complement ? Have / Has + S + been + Ving + complement ? 

 

 

 

 

1 . Present Perfect Tense'de anlatılan eylem veya olaylar kalıcıdır. Present Perfect Continuous Tense'deki olaylar ise  

geçicidir. 

 

e.g. I’ve lived there all my life .   Tüm hayatım boyunca orada yaşadım.  

e.g. I’ve been living in this flat for 2 months .  2 aydır orada yaşamaktayım. 

       

                

 

2 . Çoğu Present Perfect Tense cümlesinde anlatılan olaylar (bazı durumlarda sonuçlar halen gözlenebilse de) bitmiştir. 

Present Perfect ContinuousTense'deki olaylar ise geçmişte başlamıştır ve devam etmektedir. 

 

e.g. Someone’s drunk my beer .  Birisi biramı içmiş, hiç kalmamış = Finished)  

e.g. Someone’s been drinking my beer .  Birisi biramı içmekte/ içiyor. Bira daha bitmemiş. 

 

 

 

3.. Kısa süreli (anlık, ani) eylemleri anlatan fiiller  (lose , break , cut , hit , crash , decide ... etc) Present perfect 'de sık 

kullanılır. Uzun süreli iş ve eylemleri belirten fiiller ise (study , play , sleep , wait , snow ...etc.) Present Perfect Continuous 

'da daha yaygıdır.  

 

e.g. She has cut her finger.  Parmağını kesti / kesmiş durumda. 

e.g. They’ve decided to marry.  Evlenmeye karar verdiler / vermiş durumdalar.   

e.g. I’ve been reading this book since 6 : 30.  Bu kitabı 6:30 dan beri okumaktayım / okuyorum. 

  

 

  

4.Durum ve oluş belirten fiiller, yani stative verbs (be, have, see, smell, know, understand...etc) Present Perfect 

Continuous Tense'de kullanılamaz.  

 

e.g. I’ve been a doctor since 1998 . (True)   I’ve been being a doctor . (False) 

e.g. She’s had a car for 3 years . (True)   She’s been having a car for 3 years . (False) 

  

 

 

No difference in meaning : 
 
Bazen bir cümlenin bu iki zamanda yazılmış olması anlamca önemli bir farka yol açmaz.  
 
e.g.      I’ve played tennis since I was a boy .  or     I’ve been playing tennis since I was a boy . 
 
 

 

 


